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Protokoll 2022-02-22 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd  

Närvarande ledamöter pensionärsrådet; 

Sievert Balkeståhl, ordförande, PRO  

Mats Hellberg, vice ordf, SPF  

Karin Baad, PRO  

Yvonne Zettergren, SPF 

Roland Eliasson, SKPF 

Cecilia Gjerdrum, SPF, ersättare 

Britta Thunberg, SPF, ersättare  

Kerstin Friman-Löfgren, PRO, ersättare  

Kathy Arvidsson, PRO, ersättare 

 

Frånvarande: Anja Heinonen, PRO, ersättare  

 

 

Närvarande tjänstemän: 

Ingrid Brännström, avdelningschef 

Linda Lantz, utredare 

 

 

Protokollet justerat: 

 

Godkänt digitalt 2022-02-22 

Sievert Balkeståhl, ordförande  

 

Godkänt digitalt 2022-02-22 

Mats Helleberg, vice ordförande 

 

1. Sammanträdets öppnande  

Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sammanträdet.  

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes  

3. Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll 2022-01-25 läggs till handlingarna 

4. Information från förvaltningen, 

Ingrid Brännström avdelningschef 

Restriktionerna utifrån Covid-19 har tagits bort i samhället. 
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Fortsatt särskilda regler inom äldreomsorg och omsorg om 

personer med funktionsnedsättning. 

 

Arbete pågår för att planera årets utbildningsinsatser.  

Planering för återflytt till Kista torg 5 pågår. 

Önskemål har framkommit om behov av ökade 

informationssatsningar gällande alla de olika 

boendeformerna som finns för äldre. Seniorboende, 

servicehus och vård och omsorgsboende är olika 

boendeformer, viktigt att det är känt hos äldre och anhöriga 

vad dessa olika boendeformer innebär. På Kista torg 3-5 

kommer flera olika boendeformer att finnas samlat när 

stambyte av samtliga huskroppar är klart. Rådets ledamöter 

påtalar önskemål om seniorboende i Rinkeby. Rinkeby vård- 

och omsorgsboende beräknas klart i september med 90 

lägenheter. 

 

Regionens boendeplan har sammanställts och kommer på 

nämnd i mars. I planen framkommer framtida behov av 

bostäder för äldre. 

 

Planera in en presentation av de olika boendeformerna på ett 

pensionärsrådsmöte under året.  

 

Planeringsmöte kommer att ske med båda mötesplatserna. 

5. Ärenden till nästa nämndsammanträde.  
Genomgång av utsändningslistan. 

 

Fråga om IOP med Folkets Husby som inte förlängs. 

 

Ärende 15. Sid 66, Rubrik analys gällande behov av 

uppföljning och behov av att höja kvalitet av hemtjänst. 

Stadsdelsområdet skiljer sig i staden med t.ex. fler yngre 

äldre som har beviljad hemtjänst, fler med socialpsykiatrisk 

problematik och några andra särskilda faktorer. 

Sid 113 ekonomisk redovisning. Beställarbudgeten 

redovisas som helhet då behovet av insatser kan variera och 

prognosen kan ändras under året. 

 

Färdplan för äldreomsorgens utveckling. 

 

Motion om utveckling av Järva.  
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6. Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Planeringsmöten ska bokas in mellan förvaltningen och de 

öppna mötesplatserna. 

7. Central utfrågning av ansvariga politiker inför valet 

i höst, fråga från KPR 

Valår i år, önskemål från KPR om en utfrågning för alla 

pensionärsrådsledamöter inkl. ersättare ca 115 personer i 

lokal på Bolindersplan. Förslag 9 maj majoritetspartierna 

och 18 maj de mindre partierna. Önskemålet är inte en 

politisk debatt utan en utfrågning där de förtroendevalda får 

ställa frågor till partiernas ställningstagande i olika frågor 

aktuella för äldre.  

 

Den ordinarie planen med finansiering ifrån sdf är inte enligt 

regelverket vilket äldreförvaltningen meddelat KPR. Frågan 

har nu ställts till stadsledningskontoret. 

 

8. Eventuella frågor utifrån KPR-protokoll 2022-01-18 

Inga frågor  

9. Övriga frågor 

Snöröjning sköts ej bra på några platser i Rinkeby. Inte 

plogat eller sandat. T.ex. gång- och parkvägar i anslutning 

till Rinkebystråket. Frågan lämnas vidare till ansvariga på 

förvaltningen. Ljungbyplan har detta skötts bra. 

 

10. Nästa sammanträde,  

Nästa sammanträde, tisdag 22 mars kl. 13-15, 

Borgarfjordsgatan 14, lokal Järvasalen  

Gäst : Sofia Johansson, enhetschef ang. avslag statistik, 

uppsökarna, dagverksamhet 

 

Bilaga 

KPR-protokoll 2022-01-18 


